



Date: 27 May 2018
11 Ramadan 1439
Ref: 10/10/ 667 /2018

التاريخ: 27 مايو 2018 م
الموافق: 11 رمضان 1439 هـ
الإشارة: 2018/667/10/10

To: Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah

السادة / بورصة الكويت المحترمين
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

Subject: Response To News

الموضوع: التعقيب عن الأخبار

Re-Classification of 'Aref Investment Group'

إعادة تصنيف شركة 'مجموعة عارف الإستثمارية'

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to the requirements of Article 4-4-1 'Dealing with News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 'Disclosure and Transparency', KFH would like to report the following in response to the Article published on 27 May 2018 in Al Rai Newspaper:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام المادة رقم 4-4-1 (التعامل مع الأخبار) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، فإن بيتك يود التعقيب على الخبر المنشور بتاريخ 27 مايو 2018 في جريدة الرأي، كما يلي:

KFH has lost the control over Aref Investment Group, through loss of its substantive rights as a result of recent settlement of a portion of the facilities formerly provided to Aref by the Bank, bringing the Bank's credit exposure to Aref below 50% of Aref's loans and financing payables.

فقد بيتك السيطرة على شركة مجموعة عارف الإستثمارية، وذلك من خلال فقدان حقوق السيطرة الأساسية كنتيجة للتسوية الأخيرة لجزء من التسهيلات المقدمة سابقاً من قبل البنك لعارف، مما أدى إلى تعرض البنك لانكشاف ائتماني أقل من 50% من اجمالي دائني التمويل لشركة عارف.

In view of these developments, the management of KFH has re-assessed its control over Aref and concluded that it is no longer able to exercise such control. Accordingly, the Bank has re-classified Aref from Subsidiary classified as an asset held for sale and recognized its interest ownership in Aref as an investment in associate.

في ضوء هذه التطورات، قامت إدارة البنك بتقييم السيطرة على عارف وانتهت إلى أن البنك لم يعد لديه القدرة على ممارسة مثل هذه السيطرة. وبالتالي، قام البنك بإعادة تصنيف عارف من شركة تابعة مصنفة كموجودات محتفظ بها لغرض البيع وأدرج حصة الملكية في عارف كاستثمار في شركة زميلة.



الرئيس التنفيذي للمجموعة
Group Chief Executive Officer

Date: 27 May 2018
11 Ramadan 1439
Ref: 10/10/ 667 /2018

بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House



التاريخ: 27 مايو 2018 م
الموافق: 11 رمضان 1439 هـ
الإشارة: 2018/667/10/10

The deconsolidation of Aref has resulted in reduction in the non-current assets classified as held for sale, liabilities directly associated with the assets classified as held for sale and non-controlling interests reported in the interim condensed consolidated statement of financial position for first quarter 2018 by KD 308,045 thousand, KD185,319 thousand, and KD 43,972 thousand respectively.

لقد أدى وقف تجميع عارف إلى انخفاض في الموجودات غير المتداولة المصنفة كمحفظ بها لغرض البيع والمطلوبات المتعلقة مباشرة بالموجودات المصنفة كمحفظ بها لغرض البيع والحصص غير المسيطرة المدرجة في بيان المركز المالي المرحلي المكثف المجمع للمجموعة عن الربع الأول من عام 2018 بمبلغ 308,045 ألف دينار كويتي ومبلغ 185,319 ألف دينار كويتي ومبلغ 43,972 ألف دينار كويتي على التوالي.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مازن سعد الناهض

